
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1027
Mandag den 7. august var der absolut ingen grund til ængstelse i Danmark
over importerede æg, tirsdag den 8. august ligeså, onsdag var det så 40 stk.
hårdkogte æg på en mindre virksomhed, altså et afgrænset minimalt parti og
ingen grund til ængstelse, i dag er det så 20 tons forgiftede importerede æg
som er registreret, jf. https://www.foedevarestyrelsen.dk/Nyheder/Aktuelt/
Sider/Nyheder_2017/20_tons_forurenede__æg_solgt_i_Danmark.aspx. Mini-
steren bedes oplyse, om det først er den 10. august, at de 20 tons er blevet
registreret, og er der tale om en endnu større import af forgiftede æg, som er
sendt i omløb i fødevaresektoren, inden de er blevet registrerede som forgifte-
de æg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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